

# STENHAMRA SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

**Protokoll för Styrelsemöte**  
**16 dec 2024, kl 19:00**  
**Hos Mikael Olsson på Lupingränd 7B**

---

## NÄRVARANDE

---

Mikael Olsson  
Markus E Rosenström  
Peter Andersson  
Lennart Rundquist  
Jesper Söderlind  
Mattias Hellström

---

## AGENDA

---

### 1. Kassörens ekonomiska rapport

Bankmedel: 654 565, 40 kr  
Fonderade medel: 1 412 151 Kr  
Totalt: 2 066 716,40 Kr

### 2. Kvar från föregående möte

-

### 3. Rapport från ansvarsområden

#### 3.1 Yttre byggnader och el

Mikael Olsson

Garagegaveln som var skadad är nu utbytt och till ett gott resultat. Färgen är inte helt lik originalet men det var inte möjligt att få heller.

Grävning är nu utförd på Humlegränd och boxar är på plats på stolparna. Markskåp skall sättas upp där och kabel anslutas till Ellevios skåp.

På Lupingränd är det förberett med kabel/fästen på garagegavlarna samt stolpar på parkering vid 5-7. Där återstår grävningsarbetet längs lupingränds sida upp mot Ellevios servisbyggnad. Detta är beräknat göras klart under denna vecka 51.

Vägskylden uppe vid Stenhamravägen är vandaliserad med färg och vägföreningen är informerad.

#### 3.2 Hemsidan och kommunikation

Marcus E Rosenström

Peter Andersson håller hemsida uppdaterad med aktuell information och Marcus Eriksson Rosenström sköter inlägg i Facebook-gruppen. Styrelsen ser vår FB-grupp som en snabbare väg att kommunicera ut till våra medlemmar. Enligt statistik så har inte vår hemsida speciellt stor trafik löpande.

### **3.3 Grändansvarig kontakt**

Lotta Kolm

Inget att rapportera just nu.

### **3.4 VVS**

Jesper Söderlind

Jesper S har skickat in allt underlag gällande våra VVS-avtal till jurist som ska föra vår talan i en eventuell tvistefråga. Vi avvaktar deras yttrande om just vårt case mot Roslagsvatten/Ekerö Kommun.

### **3.5 Yttre miljö**

Fotbollsplanen nedanför Humlegränd har fått upp en skylt där Ekerö kommun har ansvar att sköta om.

Mikael Olsson ställer frågan till Stockby Vägförening om gräsytan vid lupingränd 2-4 kan konverteras till parkeringsrutor och hur gångbanan isf påverkas trafiksäkerhetsmässigt. Frågan kommer att ställas till medlemmarna om intresse finns att installera elektrisk öppnare för garageportarna om platserna kommer att nyttjas bättre i o m detta.

## **4. Övriga frågor**

Diskussion kring en långsiktig plan för Samfälligheten om vad som kan göra det än attraktivare för våra medlemmar. Gemensamhetshus med tex bastu, möteslokal etc? Vi vill driva frågan framåt. Styrelsen håller frågan levande och eventuella förslag kan tas in från alla medlemmar.

Nästa styrelsemöte beslutas till måndag den 20 januari kl 19:00 hos Peter Andersson på lupingränd 8C.